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国家安全生产监督管理总局 

  2005年一季度全国安全生产的基本情况（以下公布1、2月份为统计数，3月份为调度数；10人以

上事故为统计数，请在引用时注明）：  

  全国共发生各类伤亡事故206970起，死亡30597人，同比分别下降12.9%和4.3%。  

  一次死亡10人以上事故27起，死亡714人，同比减少12起，多死亡119人，分别下降30.8%和上升

20.0%；  

  一次死亡10-29人特大事故25起，死亡428人，同比减少12起，少死亡76人，分别下降32.4%和

15.1%；  

  一次死亡30人以上特别重大事故2起，死亡286人，同比事故起数持平，多死亡195人，死亡人数上

升214.3%。  

  工矿商贸合计 死亡事故1867起，死亡2887人，同比减少1080起、少死亡199人，分别下降36.6%和

6.4%。  

    其中 ：煤矿 死亡事故503起，死亡1113人，同比减少40起、多死亡192人，分别下降7.4%和上升

20.8%。  

 

China's Work Safety Situation for the First Quarter of 2005 

The State Administration of Work Safety

April 5, 2005

The basic situation of work safety in China for the first quarter of 2005 is the following. (Note: figures for January 

and February are verified ones; figures for March are reported ones; and figures for accidents each involving at 

least 10 fatalities are verified ones. Please make corresponding indication when citing the figures herein.) 

206,970 casualty accidents of various types occurred nationwide, causing 30,597 fatalities, a decline of 12.9% on 



the number of accidents and 4.3% on the number of fatalities from the same period of last year. The details are 

as follows: 

There were 27 accidents with at least 10 fatalities each, causing 714 fatalities, a decline of 12 accidents or 30.8% 

but an increase of 119 fatalities or 20.0% from the same period of last year. 

There were 25 accidents with 10 up to 29 fatalities each, causing 428 fatalities, a decline of 12 accidents or 

32.4% and 76 fatalities or 15.1% from the same period of last year. 

There were 2 accidents with at least 30 fatalities each, causing 286 fatalities, an equivalent on the number of 

accidents but an increase of 195 fatalities or 214.3% from the same period of last year. 

Industrial, mining and commercial/trading sectors (in total): 1,867 fatal accidents, causing 2,887 fatalities, a decline 

of 1,080 accidents or 36.6% or 199 fatalities or 6.4% from the same period of last year. 

Coal mines: 503 fatal accidents, causing 1,113 fatalities, a decline of 40 accidents or 7.4% but an increase of 192 

fatalities or 20.8% from the same period of last year. 
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